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Laboda Gábor elnök  

Köszönti a Közgyűlésen a tagok képviselőit.  
Előadja, hogy a Közgyűlés napirendi pontjai kiküldésre kerültek, így mindenki számára 
ismertek. 
Bemutatja az új főtitkárt a tagságnak Sutus-Juhász Tímea személyében. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Szövetség életében jelentős szervezeti változás ment végbe 
az új főtitkár kinevezésével. Ez megnyilvánul többek között a kiszolgálás minőségében, 
illetve elsődleges szempont lett a tagság problémáinak megoldása. 
Javasolja a Közgyűlés levezető elnökének Pusztai Csabát.  
Szavazásra teszi fel a javaslatot: 
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Laboda Gábor  elnök 

Felkéri a Mandátumvizsgáló Bizottságot tegyen jelentést a mandátumokról. 
 
Sutus-Juhász Timea - a Mandátumvizsgáló Bizottság elnöke  
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a MAMS-nak 110 tagja van, és jelen van 57 szavazásra 
jogosult tag, tehát a Közgyűlés határozatképes. Kéri a tagságot, hogy aki elmegy a 
Közgyűlésről adja el szavazókártyáját. 

Pusztai Csaba levezető elnök kéri a Közgyűlést, hogy az elnökség javaslata alapján a 
Mandátumvizsgáló Bizottság elnökét és tagjait erősítsék meg. 
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Pusztai Csaba  levezető elnök 

A jegyzőkönyv vezetésére javasolja Pásztor Anitát. 
Kéri a Közgyűlést szavazzon, hogy elfogadja-e a javaslatot. 
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Pusztai Csaba  levezető elnök 

Előadja, hogy a jegyzőkönyvet elkészítése után hitelesíteni kell. 
A jegyzőkönyv hitelesítők személyére javasolja Kökényesi Györgyöt és Tarapcsák Pétert. 
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További javaslat nem hangzik el. 
 
Kéri a Közgyűlést szavazzon, hogy elfogadja-e a javaslatot. 
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Pusztai Csaba  levezető elnök 

Előadja, hogy a jegyzőkönyv véglegesítését segíti elő, ha a Közgyűlésről hangfelvétel készül.  
Kéri a Közgyűlést szavazzanak arról, hogy hozzájárulnak a hangfelvétel elkészítéséhez. 
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Pusztai Csaba  levezető elnök 

A következő lépés a Szavazatszámláló Bizottság megválasztása. 
Javasolja a Szavazatszámláló Bizottság elnökének Bakó Pétert. 
 
További javaslat a tagság részéről nem hangzik el. 
 
Kéri a Közgyűlést szavazzon, hogy elfogadja-e a javaslatot. 
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Pusztai Csaba  levezető elnök 

Felkéri Bakó Pétert a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak megnevezésére. 
 
Bakó Péter javaslata a Szavaztszámláló Bizottság tagjaira Papp Ákos és Vaska Kálmán. 
 
Pusztai Csaba levezető elnök 

Kéri a tagságot, hogy szavazzanak, elfogadják –e a javaslatot. 
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Pusztai Csaba  levezető elnök 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a meghívóban kiírt napirendi pontok mindenki számára 
ismertek. 
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1.) Az elnökségnek a sportág szakmai tevékenységéről szóló beszámolójának a jóváhagyása 
2.) A Szövetség előző évi pénzügyi tervének végrehajtásáról szóló beszámolójának 

elfogadása 
3.) Az Felügyelő Bizottság beszámolója 
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4.) A Szövetség tagjai által beterjesztett javaslatok 
5.) A Közhasznúsági jelentés elfogadása, annak részeként a számviteli törvény szerinti 

beszámoló (mérleg) elfogadása 
6.) Az éves pénzügyi terv elfogadása 
7.) MAMS Alapszabályának módosítása 
8.) Tisztségviselők választása 
 
 
Más napirendi javaslat nem hangzik el a tagság részéről. 
 
Pusztai Csaba  levezető elnök 

Kéri a Közgyűlést, hogy szavazzon a kiírt  napirendi pontok elfogadásáról. 
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Pusztai Csaba levezető elnök javasolja a napirendi pontok tárgyalásánál az alábbi logikai 
sorrendet:  � � � . � $ � & . � � � � � � ,  
 
1.) Az elnökségnek a sportág szakmai tevékenységéről szóló beszámolójának a 

jóváhagyása, 
2.) A Szövetség előző évi pénzügyi tervének végrehajtásáról szóló beszámolójának 

elfogadása, 
3.) A Közhasznúsági jelentés elfogadása, annak részeként a számviteli törvény szerinti 

beszámoló (mérleg) elfogadása, 
4.) A Felügyelő Bizottság beszámolója, 
5.) Az éves pénzügyi terv elfogadása, 
6.) MAMS Alapszabályának módosítása 
7.) Tisztségviselők választása 
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Pusztai Csaba levezető elnök 

Javasolja a hagyomámmá vált munkamódszer elfogadását a Közgyűléssel, miszerint egy 
napirendi pont tárgyalásánal az előterjesztést követeően mindenkeinek egyszer van alkalma 
kérdést feltenni, majd a válasz elhnagzása után kétszer van alkalma hozzászólni max. 2 
percben, kivéve a személyes megszólíttattás esetét. 
Kéri a Közgyűlést szavazzanak arról, hogy elfogadják –e az eddig is alkalmazott 
munkamódszert. 
 9 � � � � � � � � � � � � � � � �  ! " # $ � � % � � " ! � � ' ( % � % � $ � 7 � : 
 � � �  ; � <  
 � = � ! � � > 5 � � � � � ! � � � ,9 � " ! � � ' ( % � $ � � 5 � � � > � � � $ � � ! � # � ! � � � � 9 �  5 � � � � � � � � � � # � ( � � � � � � � � & � ! $ � % � $ �� ( � � ( � � ! � � � � � � " ! � � ' ( % � � � � � � 
 
A Közgyűlés az 1.) napirendi pont tárgyalásával folytatja munkáját. 
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Pusztai Csaba levezető elnök 

Felkéri Csiba Pétert a Szövetség sportszakmai alelnökét a sportszakmai beszámoló 
megtartására. 
 
Csiba Péter  

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a sportszakmai beszámolót mindenki megkapta, ill. a 
Szövetség honlapján is közzé lett téve.  
Ezúton szeretné megköszönni azoknak a munkáját ,aki ebben részt vett ill. a sportágnak 
eredményeket hozott. 
 
Hozzászólás, észrevétel: 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Úgy tudja, hogy a gyorsasági szakág nem adott le beszámolót. Kérdése, hogy mennyire 
érdeke a Szövetségnek a 2005. év korrekt lezárása. 
 
Csiba Péter 

Felszólította a szakágvezetőt a Szövetség elnöke is, ill. ő is. Elnökségi ülésen fognak 
foglalkozni az üggyel. 
 
Pusztai Csaba levezető elnök 

Szavazásra teszi fel a sportszakmai beszámoló elfogadását. 
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A Közgyűlés a 2.) napirendi pont tárgyalásával folytatja a munkáját. 
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Pusztai Csaba levezető elnök 

Előadja, hogy ez a napirendi pont összefügg a Közhasznúsági jelentés és a FB beszámolóval. 
Legfontosabb feladat volt, hogy a jogszabályoknak megfelelő anyag készüljön el. 
Köszönti a könyvelő cég alkalmazottait. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a beszámolót mindenki megkapta. 
 
Javaslat, észrevétel: 
 
Wodicskáné Tályai Beatrix: 

Kérte már korábban is, hogy a korrekt beszámoló érdekében könyvvizsgálót kérjen fel a 
Szövetség, hogy a valóságnak megfelelő adatokat kapjanak. 
Nem fogadja el a Közgyűlés elé terjesztett beszámolót, és nem javasolja az elfogadását a 
Közgyűlésnek sem. Véleménye szerint az elnökség nem ezt a beszámolót fogadta el. 
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Az alábbi hibákat találta a beszámolóban: állami támogatásként 5 millió Ft van beállítva, 
viszont 7 millió Ft –ot kapott a Szövetség.  
Továbbá a 3 millió Ft feletti licence befizetést sem tudja elfogadni.  
 
Laboda Gábor elnök  

Felkéri a könyvelőt, hogy reagáljon az elhangzottakra. 
 
Feyér Zsolt 

Előadja, hogy a számviteli beszámoló helyességéért ő a felelős. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a beszámoló a Szövetség által átadott bizonylatok alapján 
készült. Segítség lenne nekik is, ha több lehetőség lenne az egyeztetésre. 
 
Laboda Gábor elnök 

A beszámoló elkészítése bizonylatokon és tényeken alapul. 
 
Pusztai Csaba levezető elnök  

Egyetért Laboda Gábor elnökkel. 
Ha valaki úgy gondolja, hogy nem valós, akkor megfelelő bizonylatokkal támassza alá 
állítását. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: 

Előadja, hogy vannak nála erre vonatkozó dokumentumok. 
A 2005. évben a Szövetség állami támogatása 7 millió Ft volt, és az NSH 5 millió Ft-ot utalt 
át. A különbözet a bérleti díj, melyet az NSH levont, viszont ez a 2 millió Ft a költségeknél is 
szerepel, így valószínűleg kétszer lett költségként beállítva a beszámolóban. 
Kéri, hogy szigorúan vizsgálják meg a beszámolóban szereplő adatok helyességét. 
 
Laboda Gábor  elnök 

Javaslata, hogy a beszámolót azzal a kitéllel fogadja el a Közgyűlés, hogy a gazdasági alelnök 
és a könyvelő egyeztessen. 
 
Tirinyi György 

Véleménye szerint a beszámolót egészében kell nézni, hiszen egy változtatás –jelen esetben 
1.576.000 Ft-ról van szó, mely kétszer lett költségként beállítva – a mérleg más sorait is 
megváltoztathatja. 
 
Laboda Gábor elnök 

Javaslata, hogy a Közgyűlés hatalmazza fel az elnökséget a beszámoló megvizsgálására. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Azonnali hatállyal kéri, hogy hites könnyvvizsgáló ellenőrizze a beszámolót, aminek 
eredményéről jelentést kér, és ha csalás történt, akkor rendőrségi eljárást fog kezdezményezni. 
Továbbra is fenntartja azt a véleményét, hogy a Közgyűlésnek ezt a beszámolót nem szabad 
elfogadnia. 
 
Laboda Gábor elnök 

Javaslata, hogy kerüljön elfogadára a beszámoló azzal a kitétellel, hogy könyvvizsgáló 
megvizsgálja, és az egyesületek megkapják annak eredményét. 
Szavazásra teszi fel, hogy ki az aki ezt elfogadja: 
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A Közgyűlés a 3.) napirendi pont tárgyalásával folytatja a munkáját. 
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Laboda Gábor elnök 

Kérdezi a Közgyűlést tagjaitől, hogy van-e hozzászólásuk, illetve észrevételük a 
Közhasznúsági jelentést illetően. 
 
Tirinyi György 

Előadja, hogy megvannak a beszámoló tartalmi követelményei, és ebben ő nem látja, a 
tisztségviselők részére adott juttatást, mely a Közhasznúsági jelentés kötelező eleme. 
 
Laboda Gábor elnök 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy azért nem szerepel, mert a tisztségviselők nem részesültek 
juttatásban. 
Szavazásra teszi fel a Közhasznúsági jelentés elfogadását. 
 9 � � � � � � � � � � � � � � � �  ! " # $ � � % � � " ! � � ' ( % � % � $ � � � : 
 � � �  ; � <  
 � = � ! � � > 5 � � � � � ! � � � ,9 � " ! � � ' ( % � � � ) � � � � � ! � � & � � � # � ( $ ( � � � � & � � �  ! " # $ � � % � � " ! 5 � � ! � > � � � . � $ ( $ � � % � % � 
A Közgyűlés a 4.) napirendi pont tárgyalásával folytatja a munkáját. 
 �  = 9 � $ ( � � � $ ( ) 1 . ! � � � � � � ? $ � ! � � � ( � � �
Laboda Gábor elnök 

Előadja, hogy mindenki megkapta a Felügyelő Bizottság beszámolóját. 
 
Hozzászólás, észrevétel nem hangzik el. 
 
Laboda Gábor elnök 

Szavazásra teszi fel a Felügyelő Bizottság beszámolójának elfogadását. 
 9 � � � � � � � � � � � � � � � �  ! " # $ � � % � � " � � � ' ( % � % � $ � � � : 
 � � �  ; � <  
 � = � ! � � > 5 � � � � � ! � � � ,9 � " ! � � ' ( % � � $ ( ( $ � � ! � # � ! � � � � ( $ ( � � � � & � � � � $ ( � � � $ ( ) 1 . ! � � � � � � ? $ � ! � � � ( � � � � 
A Közgyűlés az 5.) napirendi pont tárgyalásával folytatja a munkáját. 
 
 <  = 9 ! % # $ � � % � ! � � � . � $ � # $ ( � � � � & � � �
Laboda Gábor elnök 

Előadja, hogy mindenki megkapta a Szövetség éves pénzügyi tervét. 
 
Hozzászólás, észrevétel: 
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Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Nem érti, hogy egy alultervezett Szövetségi gazdálkodás mennyire fogja előrébb vinni a 
Szövetséget, ill. motiválni a tagságot. 
 
Laboda Gábor elnök 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy ez már elnökségi ülésen is meg lett vitatva. Akkor is 
elmondta, hogy a költségvetésben szereplő adatok biztosak, ettől csak jobb lehet. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Javasolja a munkabérek csökkentését a sportolók javára. 
 
Laboda Gábor elnök 

Szavazásra teszi fel a 2006. évi költségvetés elfogadását. 
 9 � � � � � � � � � � � � � � � �  ! " # $ � � % � � " ! � � ' ( % � % � $ � � 
 : 
 � � �  ; � <  
 � = � ! � � > 5 � � � � � ! � � � ,9 � " ! � � ' ( % � $ � � $ ( ( $ � � ! � # � ! � � � � ( $ ( � � � � & � � �  ! " # $ � � % � 
 � � �  % # . � " ( � � % � # $ � % � % � 
 
A Közgyűlés a 6.) napirendi pont tárgyalásával folytatja a munkáját. 
 
 �  = � 9 �  9 ( � � � ! � ? � ( � � � � � � � & � � + � � � �
Laboda Gábor elnök 

Előadja, hogy az alapszabályt mindenki megkapta. Érkeztek javaslatok, melyek beépítésre 
kerültek. Az összeférhetetlenség témáján viszont még dolgozni kell. 
 
Dr. Rezes Zoltán jogi képviselő: 

Egy adminisztrativ észrevétele van az alapszabályt illetően, mégpedig az, hogy a 46 § (1) 
bekezdése az új egységes szerkezetbe foglalt alapszabályban nem értelmezhető, ezért kerüljön 
törlésre. 
 
Laboda Gábor elnök 

Javaslata, hogy a Közgyűlés fogadja el a módosított alapszabályt, a fenti kitétellel, ill. azzal, 
hogy az összeférhetetlenségi szabály kidolgozására a határidő 2006. november 30-a. 
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 � � �  � � # $ � ? $ � 7 � @ � 5 � � � � . & ) � $ ( ( $ � � � " � � % � )� . & � ( � � ! � � � � � � � . � % � $ ( % # $ (   
 

Wodicskáné Tállyai Beatrix  

Kérdése, hogy az elnökség újra Közgyűlést fog összehívni? 
 
Laboda Gábor elnök 

Az elnökség lesz felhatalmazva. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Szerinte joga van a Közgyűlésnek ebben döntenie. 
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Javaslata, hogy a Közgyűlés kötelezze az elnökséget, hogy a módosított kiírások 
elkészüljenek. Továbbá szeretné a sportszakmai kiemelést az alapszabályban. Kéri, hogy erről 
legyen határozat. 
 
Laboda Gábor elnök 

Előadja, hogy a Szervezeti és Működési Szabályzatban kell ezt rögzíteni. Továbbá jelzi, hogy 
vannak olyan egyesületek, akik nincsenek itt jelen. Az összeférhetetlenség kérdése az 
egyesületeket is érinti. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Szerinte az egyesületek képviselői és a sportszakmai alelnök döntsön. 
 
Laboda Gábor elnök 

Javaslata az, hogyha kialakul egy álláspont az összeférhetetlenség kérdésében ill. van egy 
javaslat - melynek határideje 2006. november 30-a -, azután kerüljön összehívásra a 
Közgyűlés. 
Előadja, hogy az alapszabályban van  hivatkozás, de nincs definiálva. Továbbá a sportszakmai 
rész a  Szervezeti és Müködési Szabályzatban kerül módosításra, ami viszont az elnökség 
hatásköre. 
Szavazásra teszi fel a javaslatát. 
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A Közgyűlés a 7.) napirendi pont tárgyalásával folytatja a munkáját. 
 
 �  = A . � ! � � % � # . � $ ( ) � # � ( � � ! � � � �
Laboda Gábor elnök 

Felkéri a Jelölő Bizottság elnökét, Czuczi Győzőt tájékoztassa a Közgyűlést a jelöltek 
személyéről. 
 
Czuczi Győző  

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy folyamatosan kapták a jelöléseket, mely alapján a Bizottság 
javaslatai: első helyen Rieb György, 2. helyen Kappelmayer Antal és 3. helyen Dr.  Szűcs 
Viktor. 
Rieb György írásban nyilatkozott, hogy elvállalja.  
Kappelmayer Antal jelen van, és nyilatkozott, hogy elvállalja. 
Szűcs Viktor kis támogatottság esetén nem vállalja, ill. a megfelelő támogatottság esetén 
vállalja. 
 
Laboda Gábor elnök 

Előadja, hogy a Közgyűlésnek két elnökségi tagot kell választania, és 3 jelölt van. 
Felkéri a jelenlévő jelölteket, hogy pár szóban mutatkozzanak be a Közgyűlésnek. 
 
Kappelmayer Antal 
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Előadja, hogy a Magyar Motorsport Szövetség1974 óta tevékenykedik, melyben a Technikai 
Bizottság vezetőjeként dolgozott. A magyar motorsport életében naprakész, és jelenleg a salak 
szakágban nemzetközi versenyigazgató minősítése van. 
 

Laboda Gábor elnök  

Kérdezi Czuczi Győzőt, hogy van-e más jelöltje a Jelölő Bizottságnak? 
 

Czuczi Győző  

Tájékoztatja a Közgyűlést ill. az elnököt, hogy nincs több jelölt. 
 
Laboda Gábor  elnök 

Felkéri Dr .Szűcs Viktort, hogy mondjon egy pár szót magáról. 
 
Dr. Szűcs Viktor  

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 20 éve közgazdászként tevékenykedik, ill. 5 éve jogászként. 
A Szövetségben az FEB elnöki tisztségét töltötte be. A motorsport életében az önálló új 
szövetség alapítása óta jelen van. Egyesülete 1990 óta tagja a Szövetségnek. 
 
Laboda Gábor elnök 

Kérdezi a Közgyűlést, hogy van-e még javaslat az elnökségi tagsági tisztségre. 
Megállapítja, hogy nincs más javaslat, így 3 jelölt van, és két elnökségi tagot kell választani, 
mely titkos szavazással fog történni. 
Szavazásra teszi fel a 3 jelölt jelölőlistára való felvételét. 
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Laboda Gábor elnök 

Kéri, hogy a Szavazszámláló Bizottság foglalja el a helyét a titkos szavazás lebonyolítása 
végett. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a szavazás során a szavazólapon 1-es, 2-es ill. 3-as számmal 
kell szavazni, a számokhoz előzőleg rendelt nevekre, melyek az alábbiak:  

1. Rieb György 
2. Dr. Szűcs Viktor 
3. Kappelmayer Antal 

 
Daragó István 

Javasolja, hogy ABC sorrendben kerüljenek a nevek a jelölőlistára, miszerint:  
1. Kappelmayer Antal 
2. 2. Rieb György 
3. Dr. Szűcs Viktor 

 
Laboda Gábor elnök 

Szavazásra teszi fel a jelölőlistára ABC sorrendben történő  felkerülését az illető 
személyeknek. 
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 ! � # � ! � �
Laboda Gábor elnök  

Kéri a Szavazatszámláló Bizottság elnökét tájékoztassa a Közgyűlést a  szavazás 
eredményéről. 
 
Bakó Péter a Szavazatszámláló Bizottság elnöke 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 65 tag szavazott. 
59 szavazatot kapott Rieb György, 48 szavazatot kapott Dr .Szűcs Viktor és 15 szavazatot 
kapott Kappelmayer Antal. 
 
Laboda Gábor elnök 

Megállapítja, hogy a Közgyűlés Rieb Györgyöt és Dr. Szűcs Viktort választotta elnökségi 
tagnak. 
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Kökényesi György 

Köszönetet szeretne mondani mindazoknak akik eljöttek erre a Közgyűlésre, ill. az elnöknek 
és a két alelnöknek, akiknek volt bátorságuk ebben a nehéz időszakban, ami a motorsport 
életében zajlik, elvállalni ezeket a tisztségeket. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Kérdése az, hogy kik lehetnek tagjai a Szövetségnek? Van egy észrevétele, mégpedig az, 
hogy a Motorsport Szövetség elkészített 03. hóban egy versenyrendet. Vannak olyan 
egyesületek, akik nem tudnak részt venni ebben, ill. nem tudják ellátni tevékenységüket, 
viszont tagdíjat fizetnek. Javaslata az lenne, hogy vagy vissza kell állítani a versenyrendszert, 
vagy felmentést kell adni az érintett egyesületeknek. 
További észrevétel, hogy a Kft-k főtevékenysége nem sport, viszont fizetnek éves tagdíjat. 
Hogyan kezelje őket a Szövetség? 
 
Csiba Péter  

Wodicskáné Tállyai Beatrix által elsőként megfogalmazott problémával kapcsolatban 
egyetért, és jó megoldásnak tartja a javaslatát.  A második kérdésre a válasza, hogy az 
szavazhat, aki befizeti a tagdíjat. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix  

Szerinte ez törvénytelen. 
 
Pusztai Csaba levezető elnök 

Előadja, hogy most fogadta el a Közgyűlés az alapszabályt, amely rendelkezik a fent említett 
problémáról ill. helyreteszi azt. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix 

Szerinte vagy vissza kell állítani a versenyrendszert, vagy felmentést kell adni az érintett 
egyesületeknek. Javaslata, hogy dolgozzon ki egy javaslatot ill. megoldást az elnökség. 
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Laboda Gábor elnök 

Előadja, hogy a következő elnökségi ülésen napirendi pontként tárgyalni fogja az elnökség a 
Wodicskáné Tállyai Beatrix által felvetett problémát. 
 
A Közgyűlés a 8.) napirendi pont tárgyalásával folytatja a munkáját. 
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Laboda Gábor elnök 

Megállapítja, hogy egyéb észrevétel, javaslat, kérdés nem hangzik el a tagság részéről. � � ? � & � � � ? � � $ ( � " � � � � � � � � � � � � � " ! � � ' ( % � � ? $ ! � � � � 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 ………………………………………. ……………………………………. 
 Laboda Gábor Pusztai Csaba 
 elnök levezető elnök 
 
 
 

……………………………………. 
Pásztor Anita 

jegyzőkönyvvezető 
 
 
 
 ……………………………………….. …………………………………… 
 Kökényesi György Tarapcsák Péter 
 jegyzőkönyv-hitelesítő jegyzőkönyv-hitelesítő 


